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De Kamer, 

gehoord de beraadslaging, 

constaterende dat de raad van bestuur van PostNL opnieuw het bod van 
bpost heeft afgewezen; 

overwegende dat een ander bedrijf op een later moment alsnog een 
poging kan doen om PostNL over te nemen; 

overwegende dat PostNL nog steeds van groot publiek belang is voor 
Nederland, zowel vanwege de universele postdienstverlening (UPD) als 
vanwege de werkgelegenheid; 

van mening dat de UPD in stand moet blijven en uitgevoerd moet worden 
door een door de Nederlandse regering rechtstreeks aan te spreken partij; 

verzoekt de regering, te onderzoeken op welke wijze de UPD gewaarborgd 
kan blijven voor Nederland en welke opties hiervoor beschikbaar zijn, 
waarbij vastgelegd wordt dat de opbrengsten van de UPD primair bedoeld 
zijn ten behoeve van de uitvoering van de UPD in Nederland, waarbij ook 
een versoberd rendement kan horen dat lager is dan de op dit moment 
geldende 11,1% die geldt voor de return on sales; 

verzoekt de regering tevens om. voor het kerstreces hierover en over de 
financiële en logistieke gevolgen hiervan te rapporteren aan de Kamer, en 
dit tevens mee te nemen in de spoedig te verschijnen beleidsvisie over de 
post, 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Mei Li Vos 
Gesthuizen 
Agnes Mulder 
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